



CIK-FIA Administration: Kay Oberheide recruited as Executive Secretary

02.04.2013



The position of Executive Secretary of the CIK-FIA – whose administrative headquarters are based in Geneva (Switzerland) – has changed hands.

Taking up other duties within the FIA after one year working in the CIK, Olivier Stéveny has handed over his responsibilities in Karting to Kay Oberheide.

Of German nationality, a karting driver in his youth and still very much active in historic karting, Kay Oberheide was previously Motor Sport Coordinator at the DMSB in Frankfurt, then Managing Director of the Automobil Club Verkehr in Cologne. He took up his new position at the CIK-FIA on Tuesday 2 April.

Olivier Stéveny, on the other hand, will be responsible for the management of the Touring Car and Truck Commissions.

Administration de la CIK-FIA : Kay Oberheide recruté en tant que Secrétaire Exécutif

Le poste de Secrétaire Exécutif de la CIK-FIA, dont le siège administratif est basé à Genève (Suisse), change de mains. Appelé à d'autres fonctions au sein de la FIA après 1 année au service de la CIK, Olivier Stéveny cède ses responsabilités en Karting à Kay Oberheide.

De nationalité allemande, pilote de karting dans sa jeunesse, et resté fervent pratiquant en karting historique, Kay Oberheide a précédemment été Coordinateur Sport Auto au sein du DMSB à Francfort puis Managing Director de l'Automobil Club Verkehr à Cologne. Il est entré en fonction à la CIK-FIA ce mardi 2 avril.

De son côté, Olivier Stéveny prend en charge la direction de deux sections sportives à la FIA, à savoir les Commissions Voitures de Tourisme et Camion.